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左边旋钮控制背光：轻按旋钮开启或关闭背光。 顺时针旋转增强亮度，逆时针旋转降低亮度。
The left knob is to adjust the backlight. Press the knob to switch on/off the backlight. Turn clockwise 
to increase the brightness and counterclockwise to decrease.

右边旋钮控制音量：轻按旋钮开启或关闭声音。顺时针旋转增大音量，逆时针旋转减小音量。
The right knob is the volume control. Press the knob to switch on/off media sound. Turn clockwise for 
volume up and counterclockwise for volume down.
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指示灯说明   Indicator Lights

左侧灯为 Caps Lock 指示灯：大写时亮白灯，小写时灯熄灭。
The left one is the Caps Lock indicator. It lights up in white for uppercase input mode; lights off for 
lowercase input mode.

右侧灯为 Scroll Lock 指示灯： 锁定时亮白灯，不锁定时灯熄灭。
The right one is the Scroll Lock indicator. It lights up in white when Scroll Lock is locked while lights off 
when unlock.

04



蓝牙开机   Turn on the Bluetooth

2 秒内轻敲 3 下空格键，键盘开机。
Press the Space Bar for three times within two seconds to turn on the keyboard.

连接状态查看   Bluetooth Connection State

开机后，默认键盘背光灯全亮。
All LED will be lit as default after the keyboard powers on.

可随时通过 Fn  + 右侧 Alt 的按键组合切换查看指示灯和背光灯。
Press Fn + the right Alt at any time to toggle between indicator lights and back lights.

键盘最多可同时连接 3 台蓝牙设备。 F1、 F2、 F3 的指示灯代表分别对应三台蓝牙设备。灯亮表示已连接，灯光
闪烁则代表未连接设备。
The keyboard can connect to three Bluetooth devices at the same time. The indicators on F1、 F2、 F3 
represent the three devices respectively -- lights up for connected state while flashes means no 
connection detected.
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设备连接   Device Connection

键盘开机后，在需要连接的设备搜索蓝牙键盘。 F1、 F2、 F3 频道下搜索到的蓝牙键盘名称分别对应“ WK- 
VD01 ”、 “WK- VD02”和“WK-VD03”。
After the keyboard is powered on, search for Bluetooth Keyboard on your device. The name of the 
keyboard is shown as “WK-VD01”, “WK-VD02” or “WK-VD03”.

第一次配对需要输入密码，并按 Enter 确认。配对成功后，对应的数字键指示灯常亮。下次键盘开机将自动连
接该设备。
Password is required for the first matching. Then press Enter to confirm connection. The correspond-
ing indicator light will be lit. The device will be set as default connection.

记忆功能：如果有连接过设备，开机之后直接连接最后一次连接的设备。（蓝牙发射时间为5分钟，如时间内没
有设备连接，则键盘自动进入睡眠状态）
Bluetooth memory: The Bluetooth will automatically connect to the latest gadget. The Bluetooth 
launcher lasts for five minutes, during which the keyboard will automatically enter sleep mode if no 
connection is detected.
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设备切换   Switch from Bluetooth Mode to Wired Mode

通过 Fn + Delete 的按键组合在有线和蓝牙模式之间切换。从有线切换至蓝牙时， Caps Lock 指示灯闪 3 下，
键盘自动连接上一次配对的蓝牙设备；若未连接过设备， F1、 F2 或 F3 的蓝牙指示灯闪烁， 对应的频道进入
配对模式。由蓝牙切换为有线时，Caps Lock 指示灯闪 1 下， F1、 F2、 F3 键蓝牙指示灯灭。
With the key combination of Fn + Delete, users can switch the keyboard between wired mode and 
Bluetooth mode. From wired to Bluetooth mode, the Caps Lock indicator will flash for three times, 
the keyboard will then automatically connect to the latest gadget. If no connection is detected, the 
Bluetooth indicator light on F1, F2 or F3 will flash, the corresponding channel will enter matching 
mode. From Bluetooth to wired mode, the Caps Lock indicator will flash for once, and then the 
indicator on F1, F2 or F3 will light off.

在有线模式下，拔掉 USB 线后键盘会切换到蓝牙模式，并自动连接上一次配对的设备。若未连接过设备，对应
的指示灯闪烁，进入配对模式。
In wired mode, with the USB cable unplugged the keyboard will switch to Bluetooth mode and 
automatically connect to the latest gadget. If no connection is detected, the Bluetooth indicator light 
will flash and enter matching mode.

在有线模式和蓝牙模式下，按 Fn + F1、 F2、 F3 可在 F1、 F2、 F3 对应频道的设备间切换。若该频道未连接过设
备，蓝牙指示灯闪烁，进入配对模式。
In both wired mode and Bluetooth mode, press Fn + F1/ F2/ F3 to swiftly switch among the Bluetooth 
devices connected under Channel 1 to 3. If the channel doesn’t detect a connection, the Bluetooth 
indicator will flash and enter matching mode.

蓝牙关机   Turn off the Bluetooth

蓝牙状态下，长按 3 秒 Fn + Delete 关机。
In Bluetooth mode, press and hold Fn + Delete for three seconds to turn off the keyboard.
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省电模式   Power Saving Mode

长按 3 秒F n + 3， Caps Lock 灯闪三下，键盘将不会进入省电模式。
Press and hold Fn + 3 for three seconds, Caps Lock will flash for three times. Then the keyboard will not 
enter power saving mode.

长按 3 秒 Fn + 2， Caps Lock 灯闪三下，若 30 分钟未使用，键盘将进入省电模式。
Press and hold Fn + 2 for three seconds, Caps Lock will flash for three times. Then the keyboard will 
enter power saving mode in 30 minutes if no key press is detected.

长按 3 秒 Fn + 1， Caps Lock 灯闪三下，若 5 分钟未使用，键盘将进入省电模式。
Press and hold Fn + 1 for three seconds, Caps Lock will flash for three times. Then the keyboard will 
enter power saving mode in 5 minutes if no key press is detected.

蓝牙模式下才能设置省电模式。默认设置下，若 30 分钟未使用，键盘将自动进入省电模式。可通过轻按空格键
关闭省电模式。
Power saving mode can only be set in Bluetooth mode. As the default setting, the keyboard will 
automatically enter power saving mode in 30 minutes if no key press is detected. To disable, please 
press Space.

关机状态下插入 USB 线后键盘进入有线模式。
When the keyboard is powered off, plug in the USB cable and the keyboard will enter wired mode.

在蓝牙模式下，插入 USB 线后键盘会切换到有线模式，蓝牙指示灯熄灭。
In Bluetooth mode, with the USB cable plugged in the keyboard will switch to wired mode and the 
Bluetooth indicator will light off.
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睡眠模式   Sleep Mode

有线模式下，键盘会与电脑一同进入睡眠模式。轻按空格键唤醒。
In wired mode, the keyboard will enter sleep mode with the computer. Press Space to wake up the 
keyboard.

蓝牙模式下，键盘会与电脑一同进入睡眠模式。电脑关机 5 分钟后，键盘会进入睡眠。电脑开机后，轻按空格键
唤醒。
In Bluetooth mode, the keyboard will enter sleep mode with the computer or in five minutes after 
the computer is powered off. When the computer is powered on, press Space to wake up the 
keyboard.

游戏模式   Game Mode

有线模式下，键盘开启时默认为普通模式，综合触发延迟 10 ms。
In wired mode, the keyboard is set as PC mode when powered on with 10ms of general latency.

普通模式下长按 3 秒 Fn + Backspace， Caps Lock 指示灯快闪 5 次，切换为游戏模式，
综合触发延迟降低为 5 ms。
Press and hold Fn + Backspace for three seconds till the Caps Lock indicator quickly flashes for five 
times, the keyboard will switch to game mode with 5ms latency.

游戏模式下长按 3 秒 Fn + Backspace， Caps Lock 指示灯慢闪 5 次，切换回普通模式。
Press and hold Fn + Backspace for three seconds till the Caps Lock indicator slowly flashes for five 
times, the keyboard will switch back to PC mode.
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低电量提示   Low Battery Warning

当右侧指示灯闪烁时，键盘电量低，需要尽快充电。低电量提示 10 分钟后，若仍未充电，
键盘将自动关机。
When the right indicator light flashes, it means the battery is running out. If no charging detected in 10 
minutes after the low battery warning, the keyboard will be automatically turned off.

充电提示   Charging Notification

任何电脑，充电器，或移动电源在内的 5V 电源均可充电。充电时按 Fn + 右 Alt 键查看充电状态， Esc 指示灯
常亮表示充满电，闪烁表示正在充电。有线模式下键盘自动充电。
All 5V power supplies including  computer, charger or power bank can charge the keyboard. During 
charging, press Fn + the right Alt to check the ESC indicator light. If it lights up, the battery is full; it 
flashes, the battery is still charging. In wired mode, the keyboard will be charged automatically.

重新配对   Pair New Devices

长按 5 秒Fn + F1/F2/F3 键，断开对应频道的蓝牙连接。蓝牙指示灯闪烁后键盘重新进入配对模式。
Press and hold Fn + F1/F2/F3 for five seconds to disconnect corresponding Bluetooth connection. The 
indicator light will flash and then the keyboard will enter pairing mode again.
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出厂默认灯效为“常亮”，通过下一页的按键组合方式进行灯效切换。
The default light effect is set as “Always Lit”. Please refer to Light Controls on the next page to change 
light effects through key combinations.

灯光效果   Light Effects

灯效
Light Effects

亮度调节
Brightness Adjustment

常亮
Always Lit

可调节
√

单点亮
Single Key

不可调
×

涟漪
Wave Mode

可调节
√

呼吸
Breathing Mode

不可调
×

心电图
EKG

可调节
√

流光
Streamer

不可调 
×

速度调节
Speed Adjustment

不可调
×

可调节
√

可调节
√

可调节
√

可调节
√

可调节
√
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灯光控制   Light Controls

按键组合
Key Combination

功能
Function

Fn + ↑
Fn + ↑

上一个灯效（循环）
Previous Effect (Loop)

Fn + ↓
Fn + ↓

下一个灯效（循环）
Next Effect (Loop)

Fn + ←
Fn + ←

灯效速度减慢
Lower the Speed

Fn + →
Fn + →

灯效速度加快
Speed Up the Light Effect
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多媒体功能   Multimedia

按键组合
Key Combination

功能
Function

Fn + U
Fn + U

上一曲
Skip Back

Fn + I
Fn + I

暂停/播放
Pause/Play

Fn + O
Fn + O

下一曲
Skip Next

Fn + Z
Fn + Z

音乐
Music

Fn + X
Fn + X

邮件
Email

Fn + C
Fn + C

计算器
Calculator

Fn + V
Fn + V

我的电脑
This PC
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其他组合键功能   Other Key Combinations

按键组合
Key Combination

功能
Function

Fn + P Print Screen

Fn + [ Scroll Lock

Fn + ] Pause

Fn + ; Home

Fn + ‘ End
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其他功能  Other Functions

Fn + Alt + Win 键，锁定或解锁 Win 键。
Press Fn + Alt + Win, lock/unlock Win.

长按 3 秒 Fn + 左 Ctrl， Caps Lock 指示灯闪三下， Caps Lock 与左 Ctrl 键值互换。再次长按 3 秒 Fn +
Caps Lock，重置键值。
Press and hold Fn + the left Ctrl for three seconds, Caps Lock indicator light flashes for three times, 
Caps Lock and the left Ctrl toggle. Press the same key combination for three seconds to toggle back.

蓝牙模式下六键无冲，有线模式下默认全键无冲。长按 3 秒Fn + S 可在六键无冲与全键无冲之间切换。
Six-key anti-ghosting for Bluetooth mode. All-key anti-ghosting for wired mode as default. Press and 
hold Fn + S for three seconds to switch between six-key and all-key anti-ghosting.

恢复出厂设置  Reset

恢复键值： Fn + D + Backspace， Caps Lock 指示灯闪三下，键盘键值恢复出厂设置。
Reset the key settings: Press Fn + D + Backspace, Caps Lock indicator light flashes for three times, all 
key settings will be reset to original manufacturer settings.

恢复出厂：Fn + D 长按3秒， Caps Lock 指示灯闪三下，键值、灯效、蓝牙连接记录全部恢复出厂设置。
Factory Reset: Press and hold Fn + D for three seconds, Caps Lock indicator light flashes for three 
times, all key codes, light effects and Bluetooth connection history will all be factory reset.
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系统兼容  System Compatibility

兼容 Win8、 Win10、 Win11、 Mac OS （特殊键值非完全兼容）（设备自带或者外接蓝牙为4.0及以上）。
This keyboard is compatible to Win8, Win10, Win11, MAC OS (special key codes not fully compatible). 
Other types of Bluetooth should be updated to no less than 4.0 for compatibility.






